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 PROTOKOLL BA 02/2020 

Datum: 2020-10-07 

Plats: Bilsportarvets lokal i Ljungbyhed 

 Närvarande: Jan Tromark, ordförande 
Michael Hoffstedt, ledamot 
CG Wilke, ledamot 
Monica Möller, ledamot 
Gunnar Dyberg,  adjungerad 
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§ 13 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade övriga mötesdeltagare välkomna till mötet som blir det första 
protokollförda mötet sedan februari. 
 

§ 14 Fastställande av mötets dagordning 
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 
 

§ 15     Föregående mötesprotokoll 
Genomgång av upprättat, justerat och publicerat protokoll BA 01/2020, som därefter lades 
till handlingarna. 

§ 16 Pågående ärenden 
De pågående ärenden som finns från föregående protokoll tas, med anledning av det långa 
tidsuppehållet, upp som nya punkter i detta protokoll. 

§ 17 Ekonomi 
Genomgång av ekonomin utifrån den verksamhet som varit under tiden från förra mötet,  
inga oväntade avvikelser mot budget framkom. 
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§ 18 Digitalisering av material 

             (forts § 7 i föregående protokoll) 

 
Mikael Persson fortsätter arbetet med att ta fram lämplig plattform, samt detaljerad offert. 
Vi behöver också utökad kunskap kring på vilket sätt digitaliserat material ska kunna öppnas, 
så även beaktande av upphovsrätten när bilder läggs ut på Facebook. 
Jan har den fortsatta kontakten med Mikael kring hur vi ska uppnå digitalisering av de 
uppskattningsvis 25.000 bilder som finns i arkivet. Idag är ca ¼ av materialet digitalt. 
Scannern som Göteborgs BF  bistår oss med finns i nuläget hos Mikael Persson som 
använder den i sitt utvecklingsarbete.  

§ 19 Externa samarbeten  

(forts § 9 i föregående protokoll) 

På grund av rådande läge så har de planerade intervjuer som vi arbetade för att genomföra i 
början av året fått ställas in. En del telefonkontakter är pågående, så snart möjlighet ges 
kommer vi att återuppta personliga möten för att få del av ovärderliga minnen ur 
bilsportens historia.   

§ 20 Inkommande material 
Vid förra mötet hade vi en förfrågan från Göteborgs Motorförening / Göteborgs BF  
angående unikt filmmaterial frän 1940 samt  video och dekaler från första elbilsrallyt 1995. 
Göteborgs BF har i sin helhet bekostat digitaliseringen, så även av det material som skänkts 
av Mölndals MK. 
Arbetet är nu klart och Michael Hoffstedt kunde stolt leverera det färdiga materialet vid 
dagens möte. 
Michael hade också med sig ett stort bildmaterial, privat skänkt av numera 
hedersordförande och tidigare ordföranden i Göteborgs Motorförening samt Göteborgs BF, 
Kenneth Andersson.  
Många andra personer har varit Bilsportarvet behjälpliga med material, Bengt Åce 
Gustavsson  har förtjänstfullt bidragit med bilder och annat material, så har även Crister 
Kaiser gjort och med ett flertal andra personer har Jan dialog och inplanerade möten. 
 
Bilsportarvet tackar er alla för ert stora engagemang. 

§ 21 Aktiviteter under senaste halvåret 
I början av sommaren blev Jan inbjuden att delta i Sportvagnsutflykt i Nordvästra Skåne. 
Ett gott initiativ av Roland Falkenbäck som piggade upp karantäns trötta bilsports 
entusiaster. 
 
 Ett annat sommarinitiativ för att utbyta historiska bilsports erfarenheter togs av Jan som 
bjöd in Lars Widenborg och Ian Nilsson till fika med Corona avstånd i trädgården. 
 
Facebook sidan har varit ett extra uppskattat inslag under dessa månader.  Jans dagliga 
informativa skrivningar om förare från både förr och nu har varit till glädje för många 
bilsportare. Enligt Facebooks statistik så har sidan ett månads snitt på 35-50.000 besökande. 
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Jan och Gunnar har haft flera arbetsdagar i lokalen och Michael har varit på plats en dag. 
Vid ett möte har vi alla varit samlade, det var den 18 augusti då vi började med se över 
nuläget och planera framtiden för att så småningom övergå till lite mer lättsamma samtal då 
vi firade Janne som dagen efter fyllde 80 år. Under nedstängningen har CG och Gunnar fyllt 
vardera 70 år, så visst fanns det all anledning för gruppen att träffas trots restriktionerna.    
 

§ 22 Övrigt 
Thomas Lindberg har varit i Ljungbyhed och gjort reportage om verksamheten, publicering i  
Rally & Racing blir kring årsskiftet. 
 
Jan har varit i kontakt med Förbundsordförande Magnus Berthling och ett besök planeras i 
Ljungbyhed i början av november. 
 
Jan och CG har tilldelats guldplakett för värdefulla insatser för KAKs avdelning Södra.  
Vi andra gratulerar och är stolta över er. 
 
Vi har en nyinköpt dator av märket HP som införskaffades då den vi hade, av märket Lenovo, 
visade sig inte fungera som den skulle och garantirenoveringen drog ut väldigt mycket på 
tiden, vilket påverkade arbetsmöjligheterna negativt. Nu är emellertid båda datorerna 
fungerande vilket kommer att underlätta arbetet väsentligt. 
 

§ 23       Nästa möte 

                Nästa möte planeras till första veckan i november. Jan återkommer med dag och tid. 

 

§ 24      Mötets avslutande 

              Mötesdeltagarna tackades och ordförande förklarade mötet för avslutat. 

 

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Monica Möller Jan Tromark 


